

10 February 2025

PRAYER ALERT FOR EASTERN PART OF THE DEMOCRATIC REPUBLIC OF CONGO (DRC)

“The Lord is close to the brokenhearted and saves those who are crushed in spirit.” (Psalm 34:18)

Dear Ecumenical Family,

Greetings from the All Africa Conference of Churches,

The AACC is requesting for your ceaseless prayers for God’s intervention in the disturbing situation in the eastern part of the Democratic Republic of Congo (DRC) and bring enduring peace to the region. It is no news that our brothers and sisters are in desperate and distressing situation that require our prayerful accompaniment and solidarity.

AACC invites you to passionately pray for:

- ✓ the DRC authorities to continue to apply wisdom and resources to provide protection for citizens and the distressed civilians in particular;
- ✓ the authorities to take concrete steps to address the drivers of conflict in the east of the country;
- ✓ the provision of emergency relief to the many affected communities;
- ✓ the processes that will follow the resolutions of the joint East African Community and Southern African Development Community Heads of States Summit;
- ✓ all the stakeholders in the DRC conflict to be sensitive to the plights of the victims and work towards restoration of peace and wellbeing of the devastated communities.

May the God of life, love, peace and comfort intervene in this situation!

“And whenever one member suffer, all the members suffer with it; or when one member is honored, all the members rejoice with it” Corinthians 12:26

Yours in Christ,



Rev. Dr. Fidon Mwombeki
General Secretary

SUB OFFICES:

African Union Liaison Office: Ledta Sub-City, Woreda 03,
Addis Ababa, Ethiopia
Tel: +251 113 851171 / +251 113 851158
E-mail: auliaisoin@aacc-ceta.org

Lomé Régional Office: 01 B.P. 2268 - Lomé 01, 1235, Rue de la
Paix Bè-Château, Lomé, Togo
Tel: +228 93501626
Email: bureauregional@aacc-ceta.org



10 FEVRIER 2025

ALERTE A LA PRIERE POUR LA PARTIE ORIENTALE DE LA REPUBLIQUE DEMOCRATIQUE DU CONGO (RDC)

Le Seigneur est proche des cœurs brisés et sauve ceux qui sont brisés dans l'esprit (Psaume 34:18).

Chère famille œcuménique,

Salutations de la Conférence des Eglises de Toute l'Afrique (CETA).

La CETA demande votre prière incessante pour que Dieu intervienne dans la situation troublante de l'est de la République démocratique du Congo (RDC) et apporte une paix durable à la région. Ce n'est pas une nouvelle que nos frères et sœurs se trouvent dans une situation désespérée et pénible qui exige notre accompagnement par la prière et la solidarité. La CETA vous invite à prier avec passion pour:

- ✓ les autorités de la RDC afin qu'elles continuent d'appliquer leur sagesse et leurs ressources pour assurer la protection des citoyens et des civils en détresse en particulier;
- ✓ les autorités afin de prendre des mesures concrètes pour s'attaquer aux causes profondes du conflit dans l'est du pays;
- ✓ la fourniture de secours d'urgence aux nombreuses communautés touchées;
- ✓ les processus qui suivront les résolutions du Sommet des chefs d'Etat de la Communauté d'Afrique de l'Est et de la Communauté de développement de l'Afrique australe;
- ✓ tous les acteurs du conflit en RDC afin qu'ils soient sensibles aux souffrances des victimes et œuvrer pour le rétablissement de la paix et du bien-être des communautés dévastées.

Que le Dieu de la vie, de l'amour, de la paix et du réconfort intervienne dans cette situation!

« Et chaque fois qu'un membre souffre, tous les membres souffrent avec lui ; ou quand un membre est honoré, tous les membres se réjouissent avec lui » Corinthiens 12:26

Le Vôtre en Christ,

Rev. Dr. Fidon Mwombeki
Secrétaire Général

SUB OFFICES:

African Union Liaison Office: Ledta Sub-City, Woreda 03,
Addis Ababa, Ethiopia
Tel: +251 113 851171 / +251 113 851158
E-mail: auliaison@aacc-ceta.org

Lomé Régional Office: 01 B.P. 2268 - Lomé 01, 1235, Rue de la
Paix Bè-Château, Lomé, Togo
Tel: +228 93501626
Email: bureauregional@aacc-ceta.org

